
 
 

 

Protokoll Styrelsemöte för Svensk Barnkardiologisk Förening 
Tisdag 28 september 2021 
I verkliga livet, i samband med Barnveckan 2021 i Stockholm  
Närvarande: Maria Sjöborg Alpman, Jan Bergils, Ida Jeremiasen och Jenny Alenius Dahlqvist.  

 

§1.  Mötet öppnandes av Maria Sjöborg Alpman. 

§2. Dagordningen godkändes  

§3. Föregående protokoll godkändes. 

§4. Rapport om föreningens ekonomi ges av kassör Ida Jeremiasen 

§5. Hemsidan diskuteras. BLFs web-redaktör har avlidit. Jan meddelar att han kan fixa hemsidan själv tilsvidare. 

De föreläsningar med barnkardiologiskt tema som styrelsemedlemmar hållit i under barnveckan, skall publiceras 

på hemsidan, liksom tidigare år. 

§6. Barnveckan 2021, Stockholm 27-30 september pågår och det barnkardiologiska programmet (arytmi) har 

flutit på bra. Föreningen (Maria) deltar också i halvdags-symposiet och pediatrikens nya överlevare. Barnveckan 

är en viktig arena för samverkan med BLF och andra delföreningar kring gemensamma frågor som tex 

uppföljningsprogram.  

§7. BLFs webinarier hålls första tisdagen i varje månad kl. 12.15–13.00. Andre Rudolph kommer att hålla i 

webinarie 9 november på temat kardiella komplikationer till covid-19. 

§8. SK-kurs: Ida har tagit upp frågan om Lund kan söka Sk-kursen i  avancerad bilddiagnostik , då det visat sig att 

Göteborg inte är behörig att söka denna ( inte upphandlat av GU). Svar från VC Katarina Hanseus inväntas. 

§.10.Nationella uppföljningsprogrammet: Annika har reviderat texten för att fokus skall ligga på den grupp som 

är i störst behov av uppföljning. Fortsättning följer 

 §11. Vecko-möten med Folkhälsomyndigheten, Läkemedelsverket, Svenska Kardiologföreningen mfl för 

uppföljning av biverkningar efter corona-vaccination. Maria deltar som representant för styrelsen. Andre 

Rudolph har också deltagit. Bidrag: 1) Uppdaterad information till vaccinerade, samt allmän information på 

Folkhälsomyndighetens hemsida. 2) Informationstext (med uppmaning om ökad uppmärksamhet kring och 

skyndsam rapportering till Läkemedelsverket gällande misstänkta fall av peri/myokardit efter coronavaccination), 

som spridits via specialitetsföreningarna och Svenska Läkaresällskapet. 

§12. Övriga frågor: Arbetsmöte i Kristianstad före årsmötet till våren 

§13. Nästa styrelsemöte 25/10 16.00 via Zoom. 

§14. Mötet avslutandes För styrelsen, Maria Sjöborg Alpman 


